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آذربایجانشرقی

قرارگیری دانشگاه صنعتی 
سهند در رتبه بندی

 کیو اس ۲۰۲۴
رتبه بندی  نظام  در  سهند  صنعتی  دانشگاه 

آسیایی کیو اس ۲۰۲۴ قرار گرفت.
بر اساس اعلام مؤسسه استنادی و پایش علم و 
فناوری جهان اسلام )ISC(، تعداد ۳۱ دانشگاه 
از جمهوری اسلامی ایران در رتبه بندی آسیایی 
کیو اس ۲۰۲۴ حضور دارند، این در حالی است 
که در سال گذشته برای اولین بار ۱۲ دانشگاه از 

کشورمان در این رتبه بندی حضور داشتند.
دانشگاه صنعتی سهند در این رتبه بندی در رتبه 
آسیایی ۳۵۱ تا ۴۰۰ و در رده شانزدهم در بین 

دانشگاه های کشور قرارگرفته است.
از آذربایجان شرقی دو دانشگاه تبریز و صنعتی 

سهند در این رده بندی قرار دارند.
کیواس،  رتبه بندی  نظام  جدیدترین  در 
و  تهران  دانشگاه  شریف،  صنعتی  دانشگاه های 
دانشگاه صنعتی امیرکبیر به ترتیب با کسب رتبه 
ایران  تا سوم  اول  دانشگاه های  و ۱۲۱   ۸۸ ،۸۵

هستند.
رتبه بندی،  این  در  آسیا  برتر  دانشگاه   ۱۰
شامل ۴ دانشگاه از کشور چین و از کشورهای 
کدام  هر  جنوبی  کره  و  کنگ  هنگ  سنگاپور، 
آسیایی  رتبه بندی کیواس  دانشگاه است. در  دو 

۲۰۲۴، ۸۵۶ دانشگاه آسیایی حضور دارند.
کارفرمایان،  ارزیابی  علمی،  شهرت  بررسی 
شبکه  دانشجو،  به  هیئت علمی  اعضای  نسبت 
ازای  به  استناد  نسبت  و  بین المللی  تحقیقاتی 
برای  مقاله مهم ترین شاخص هایی است که  هر 

رتبه بندی جهانی کیواس استفاده می شود.

محکومیت میلیاردی
 یک فروشگاه

 تعاونی مصرف در تبریز
صمد حضرتی اظهار کرد:  پرونده فروش شکر 
بالای قیمت مصوب تنظیم بازاری یک فروشگاه 
تعزیرات  اداره  دهم  شعبه  در  مصرف  تعاونی 

حکومتی تبریز رسیدگی شد.
آذربایجان  استان  حکومتی  تعزیرات  مدیرکل 
دریافت  با  تعاونی  شرکت  این  افزود:   شرقی 
مقدار  ای  سهمیه  شکر  ۷۸۰۰کیلوگرم 
قیمت  بالای  مبلغ  با  را  آن  از  ۵۰۰۰کیلوگرم  
شعبه  که  بود  رسانده  فروش  به  دولت  مصوب 
موثر  غیر  دفاعیات  به  توجه  با  بررسی  از  پس 
متهم پرونده و ارائه نکردن مدارک قانونی لازم و 
با انجام استعلام از مراکز مرتبط اتهام گرانفروشی 
را محرز دانسته و حکم به توزیع باقی مانده شکر 
با قیمت مصوب و از بابت گرانفروشی  پرداخت 
را  نقدی  میلیارد و ۹۷۵میلیون ریال جزای  یک 

صادر کرد.

حدود ۷۰ درصد 
از شرکت های حاضر 

در نمایشگاه رینوتکس تبریز 
نوپا هستند

و  نوآوری  نمایشگاه  اجرایی  ستاد  رییس 
حدود  گفت:  )رینوتکس(  رشیدی  ربع  فناوری 
نمایشگاه  در  حاضر  شرکت های  از  درصد   ۷۰
نوپا هستند و امیدوارم رینوتکس باعث پیشرفت 
نمایشگاه  برای  ثبت نام  شود.  شرکت ها  این 
ادامه   آبان ماه   ۳۰ تا  تبریز   ۲۰۲۲ رینوتکس 
دارد.۷۰ درصد از ثبت نام ها معمولا در روزهای 
برنامه ها  خوشبختانه  و  می شود  انجام  پایانی 
نیز  لحظه  این  به  تا  و  رفته  پیش  تاکنون خوب 
را  تغییر  چند  کرده اند.  نام  ثبت  تیم   ۵۰۰ تعداد 
قرار  کار  دستور  در  اخیر  سال های  به  نسبت 
صنعت  و  فناوری  معاونت های  داده ایم. حضور 
بحث  در  می دهیم  قول  و  است  رنگ  پر  استان 

کیفیت بهتر باشیم.
کریملو گفت: معمولا در نمایشگاه های ما ۱۰۰ 
تفاهم نامه منعقد می شود که برخی از آن ها قرار 
داد است و نتیجه می دهند. سال گذشته، پژوهش 
اما  نکردیم  تعریف  رینوتکس  نمایشگاه  در  را 
امسال یکی از اهدافمان اثر بخشی به پژوهش ها 
استان  دانشگاهی  سازمان جهاد  همکاران  است. 
نیز پای کار هستند و نفراتی از این سازمان در 
سال  چهار  طی  شده اند.  گرفته  کار  به  ما  تیم 
اخیر، مرکز افکارسنجی ایسپا، آمارهای نمایشگاه 

رینوتکس را مورد بررسی قرار داده است.

عملیات احداث پروژه 
"کافه کتاب" در مرحله 

گودبرداری است
عملیات  تداوم  از  تبریز   ۲ منطقه  شهردار 
توسط  کتاب"  "کافه  فرهنگی  پروژه  احداث 
با  پروژه  این  گودبرداری  و   ۲ منطقه  شهرداری 
تخصیص اعتبار اولیه ۶۰ میلیارد ریالی و در ۲۰۰ 

مترمربع مساحت خبر داد.
موسی علی پور زنوزی گفت: برای استفاده بهینه 
نوجوانان و جوانان از اوقات فراغت و به منظور 
ایجاد امکانات فرهنگی برای شهروندان، احداث  
پروژه فرهنگی "کافه کتاب" توسط معاونت فنی 
و عمرانی منطقه ۲ با تداوم خاکبرداری در حال 
اجرا است با این توضیح که این پروژه  به مرحله 

گودبرداری رسیده است.

آقای شهردار روز شمار یا فراموشی پروژه ها!
شهروندان  سوی  از  متعددی  های  گلایه  بعضا 
به  شهرداری  پروژه های  برخی  این  با  رابطه  در 
می  باعث  و  شده  مطرح  شده  سپرده  فراموشی 
شود تا از طلا گشتن پشیمان گشته ایم ورد زبان 

شهروندان شود و استدعا مس شدن نمایند.
اتوبوس  سامانه  بنام  مفهومی  یاسین:  آل  طاها 
 BRT)BUS یا  بی آرتی  نام  با  که  تندرو 
RAPID TRANSIT(  برای نخستین بار در 
اواخر دهه هشتاد در سیستم حمل و نقل عمومی 

کلانشهر تبریز مطرح و به مرحله اجرا رسید.
تاکنون که قریب به حدود یک و  تاریخ  از آن 
در  نتوانست  گاه  هیچ  گذرد  می  آن  از  دهه  نیم 
آن  به  غیرکارشناسی  و  مقطعی  تصمیمات  سایه 
سامان لازم برسد و در ادامه نیز فرسودگی ناوگان 
این  نوسازی  اصل  ماندن  مغفول  و  اتوبوسرانی 

ناوگان بر مشکلاتش افزود.
جلوی  همواره  اخیر  سالیان  طی  در  آنچه  اما 
چشم بوده و جلوه بصری نازیبائی به شهر داده، 
تندرو  های  اتوبوس  مسیرهای  آسفالت  وضعیت 
است که اساسا به جهت نفس راه اندازی این مدل 
سیستم حمل و نقل موجبات تعجب افکار عمومی 

را فراهم آورده است.
نیمه تلاش هایی هم در راستای حل این معضل 
بخصوص محدوده ایستگاه های بی آر تی انجام 
شد که به جهت اطاله وقت بیشتر اسباب زحمت 
بوده تا رفع مشکل. با این حافظه تاریخی به سراغ 
زمینه  پس  با  تبریز  شهرداری  اخیر  های  پروژه 
بهبود وضعیت مسیرهای بی آرتی می رویم که هر 
از گاهی دستخوش ایده آل های یکی از مدیران 

شهری است.
در بدو امر و حین راه اندازی این نوع سیستم 
حمل و نقل و برای جدا کردن مسیر این اتوبوس 
ها از خیابان های اصلی شهر، از پدیده نرده کشی 
عزیز  ایده  با  ها  نرده  این  بعدها  و  شد  استفاده 
دیگری کنده شد تا هم مسیر به جهت زیر ساخت 
و آسفالت ریزی شرایط بهتری بیابد و نیز با مدل 

جدید بر زیبائی این مسیرها افزوده شود.
محض  به  جدید  شهری  مدیریت  طرفی  از 
فراموش شده  پدیده  زار  حضور در عمارت لاله 

روزشمار را مجددا در حوزه شهرسازی و تکمیل 
پروژه های عمرانی بر سر زبان ها انداخت و یکی 
با نصب روزشمار  منوال  به همین  پروژه هم  دو 

تکمیل و افتتاح گردید.
در ادامه به نظر می رسد که تا تایمر روزشمار 
حال  جدید  مدیریت  تا  شده  فنی  مشکل  دچار 
آن  است  خارج  مطلب  از حوصله  که  دلایلی  به 
پروژه  اتمام  برای  قبلی  جمعی  حواس  و  انرژی 
ها را ندارد. در همین باب برای بار چندم افتتاح 
به تعویق  الشعرا  بخش هایی از صفه های مقبره 

پیاده روها علی رغم  ایضا سامان دهی  و   افتاده 
کلنگ زنی به فراموشی سپرده شده است.

در این بین مسیر بی آر تی حد فاصل  چهارراه 
پیش  ماه   ۲ راه(  جهاد)نصف  میدان  تا  خطیب 
و  برداری  نرده  زنی،  کلنگ  دهی  سامان  برای 
با توجه  امان خدا سپرده شده است.  به  ادامه  در 
مناطق  جزو  شهر  از  بخش  این  احتمالا  اینکه  به 
متمول و بالانشین محسوب نمی شود و همواره 
بوده  سازگارتر  ها  بالایی  با  مدیران شهری  مزاج 
پرداختن به این مسئله برای ایجاد تلنگری جهت 
خالی  فعلی  نامناسب  وضعیت  به  بخشیدن  اتمام 

از لطف نبود.

شهروندان  سوی  از  متعددی  های  گلایه  بعضا 
سپرده  فراموشی  به  های  پروژه  این  با  رابطه  در 
شده مطرح می شود و باعث می شود تا از طلا 
گشتن پشیمان گشته ایم ورد زبان شهروندان شود 

و استدعا مس شدن نمایند.
از دیگر نکات قابل تامل و تانی و پر اهمیت در 
رابطه با فقره فوق آن است که متاسفانه این پروژه 
جلوه  و  آید  می  حساب  به  تبریز  غرب  ورودی 
بصری نازیبای آن بدجور در ذوق مهمانان ورودی 
از این بخش شهر می زند. برای کسانی که قصد 
آمدن به تبریز از سمت صوفیان، شبستر، مرند و ... 
دارند این بخش از شهر بعنوان ورودی محسوب 
می شود و بارها در باب اصلاح وضعیت ورودی 
به مدیران  از سوی رسانه های محلی  های شهر 
شهری هشدار داده شده است از آن روی که عیار 

شهر را با ورودی  اش می سنجند. 
در همین ارتباط جان فشان شهردار جدیدالورود 
خبرنگار  به  تبریز  کلانشهر  شهرداری   ۶ منطقه 
منطقه  نقدینگی  اوضاع  متاسفانه  گفت:  فارس 
در ماه های قبل در شرایط خوبی قرار نداشت تا 
جایی حقوق ماه قبل کارکنان منطقه را ۱۶ این ماه 
واریز کردیم اما باید این نوید را بدهم که شرایط 
با به سامان نسبی رسانده ایم و تا چند روز آینده 
پروژه مسیر بی آر تی حدفاصل راه آهن تا نصف 

راه آغاز خواهد شد! 
پروژه  مجدد  آغاز  دقیق  زمان  با  رابطه  در  وی 
نیز گفت: شرایط مالی مجموعه را به سمت بهبود 
 ۱۰ تا  که  دهم  می  را  قول  این  و  ایم  برده  پیش 
پروژه  این  آغاز مجدد و جدی  آینده شاهد  روز 

خواهند بود! 
اجرای  در  تاخیر  دلایل  از  یکی  توان  می  البته 
مدیریتی  تغییرات  را  مناسب  زمان  در  پروژه  این 
اینکه روند  در مناطق شهرداری ها عنوان کرد و 
پروژه های  اطاله  در  نیز  جدید  مدیران  استقرار 

شهری بی تاثیر نیستند.
این  آیا  که  دید  و  ماند  منتظر  باید  هرحال  به 
آر  بی  مسیر  این  آیا  و  شد  خواهد  محقق  وعده 
تی در روزهای آینده از بلاتکلیفی خارج خواهد 

شد یا نه؟! 

کسب  خدمات  مدیرکل  اسدی،  امیرحسین 
به  وقتی  کرد:  اظهار  صمت   وزارت  کار   و 
 ۱۲ صنعت  بخش  در  ارشد  دانشجوی  یک 
فکر  به  که  است  معلوم  می دهید  حقوق  میلیون 
ویژه  دانشگاه  در  دانشجوها  می افتد  مهاجرت 
در  نمی شوند.  تربیت  کار  و  کسب  و  صنعت 
مالیات                     درباره  دانشجو  به  دانشگاهی  رشته  کدام 

توضیح می دهند؟
التحصیل  فارغ   ( نمونه  کارگر  گفت:   اسدی 
من  به  شریف(  صنعتی  دانشگاه  از  شیمی  رشته 
پیامک زده است وقتی از دست آیت الله رئیسی، 
و  لوح  امسال  کارگر   عنوان  به  جمهور  رئیس 
آن  مدیرعامل  توسط  بعد  هفته  دو  گرفتم  جایزه 

واحد صنعتی و تولیدی اخراج شدم.
وزارت  کار  و  کسب  خدمات  دفتر  کل  مدیر 
برگزاری  به  اشاره  با  تجارت  و  معدن  صنعت، 
ربع  فناوری  و  نوآوری  نمایشگاه  یازدهمین 
تبریز،  تا ۱۷ آذر در  از ۱۴  رشیدی )رینوتکس( 
راستای  در  ایران  فناوری  ملی  جایزه  گفت: 

این  بر  است  صنعت  دیدگاه  از  فناوری  ارزیابی 
اساس طرح های فناورانه برتر که قابلیت تجاری 
سازی و سرمایه گذاری داشته باشند ارائه می شود. 
است  فناوری  به  خاص  نگاه  جایزه  این  هدف 
فناور،  مدرسه  فناور،  نوجوان  محورهای  در  که 
دانشگاه فناور، رسانه و فیلم حامی فناور برگزار 
می شود و در نهایت ۲۰ جایزه در چهار دسته در 
چالش های  حل  راستای  در  که  شده  گرفته  نظر 
جشنواره،  این  در  اینکه  ضمن  است.  صنعت 
صادرات  بر  مبتنی  شاخص ها  و  هدف گذاری 

محوری مورد تاکید است.

اخراج کارگر نمونه تبریزی
 ۲ هفته بعد از دریافت جایزه از دست رئیس جمهور

در  خداآفرین  و  هوراند  کلیبر،  مردم  نماینده 
رساندن  فعلیت  با  امیدواریم  گفت:  مجلس 
یک  خداآفرین،  و  هوراند  کلیبر،  در  ظرفیت ها 

جهش بزرگ در جذب گردشگر اتفاق بیفتد.
حوزه   گردشگری  کرد:  اظهار  حاتمی  حسین 
مشترک شهرستان های کلیبر، هوراند و خداآفرین 
حوزه ،  این  در  پیشرفت  برای  اولیه  قدم  است. 
ایجاد زیرساخت مناسب و دومین قدم رسیدگی 

به زیرساخت های عمومی و اختصاصی است. 
او ادامه داد: توجه به جاده ها جزو اولویت های 
اصلی ما در زیرساخت های عمومی است؛ اکنون 
و  هوراند  کلیبر،  مراکز  به  دسترسی  جاده های 
ممکن،  تا حد  و  استانداردسازی  باید  خداآفرین 

چهار باندی و به بزرگراه تبدیل شود.
در  گردشگری  زیرساخت های  درباره  حاتمی 

خداآفرین  و  هوراند  کلیبر،  در  ساخت  دست 
نظر  در  هوراند  در  معلق  پل  یک  گفت: ساخت 
گرفته شده است. در خداآفرین قرار بر این شد 
سایت  به عنوان  را  تاریخی  پل های  محدوده   که 
گردشگری ثبت کنیم. بزرگراه اهر- کلیبر نیز در 

حال ساخت است.
در  خداآفرین  و  هوراند  کلیبر،  مردم  نماینده 
کلیبر  گردشگری  ظرفیت های  به  اشاره  با  مجلس 
به عنوان کانون گردشگری و بوم گردی منطقه، افزود: 
یک مجتمع و یک هتل در این شهرستان در حال 
ساخت است. برای ایجاد زیرساخت هایی مطالعه 
انجام شده و کار کلید خورده است. امیدواریم با 
به فعلیت رسیدن این ظرفیت ها در کلیبر، هوراند 
در جذب  بزرگ  و خداآفرین، شاهد یک جهش 

گردشگر در این منطقه و حتی استان باشیم.

جهش بزرگی در جذب گردشگر آذربایجان شرقی
 اتفاق خواهد افتاد

ارزش کتاب در نمایشگاه کتاب تبریز را پایین آوردند
مدیرعامل نمایشگاه بین المللی تبریز با انتقاد از 
مطبوعات  کتاب،  نمایشگاه های  برگزاری  متولیان 
و حجاب تبریز، گفت: ارزش کتاب در نمایشگاه 

کتاب تبریز را پایین آوردند.
برگزاری  تفاوت  خصوص  در  ماهوتی  حبیب 
قبل،  سال های  با  امسال  تبریز  کتاب  نمایشگاه 
به  و  دارد  وجود  زیادی  تفاوت های  کرد:  اظهار 
برگشته ایم.  عقب  به  کنیم،  پیشرفت  این که  جای 
یکهزار  حضور  با  را  نمایشگاه  قبلی  دوره  در  ما 
گفتند  بار  این  اما  و  می کردیم  برگزار  ناشر 
کتاب ها  ارشاد  وزارت  و  نمی آیند  ناشرها  که 
هایپرمارکتی  صورت  به  و  کرده  خریداری  را 
و  سطح  کتاب،  متولی  که  جایی  در  می فروشد. 
را  کتاب  که  آورد  پایین  آنچنان  را  کتاب  ارزش 
در حد یک سوپرمارکت ببیند و نمایشگاه کتاب 
ناشران و  از  انتظاری  بداند، هیچ  را سوپرمارکت 

کتاب فروشان نمی توان داشت.
نخود  و  لپه  خرید  برای  مردم  گفت:  ماهوتی 
که  است  ممکن  می روند.  سوپرمارکت  به 
خارجی،  کشورهای  در  بزرگی  سوپرمارکت های 
لوازم  و  کتاب  فروش  به  را  فروشگاه  از  قسمتی 
التحریر اختصاص دهند اما ادعای کتاب فروشی 
نمی کنند. این در حالی است که ما نمایشگاه کتاب 
بدون  نفر و  به دستور یک  بنا  و  برگزار می کنیم 
هایپرمارکت،  همچون  نظرسنجی ها،  و  بررسی 
می گوییم  و  می دهیم  مردم  دست  به  سبد  یک 

از فروشگاه خارج شدی، قیمت آن را  که وقتی 
مایع  و  نخود  حد  در  را  کتاب  واقع  در  بپرداز. 

ظرف شویی می بینیم.
وی افزود: تعداد کتاب در نمایشگاه را ۷۰ هزار 
عنوان از ۵۰۰ ناشر اعلام می کنند، پس الان این 
ناشران کجا هستند؟ وزارت ارشاد و خانه کتاب 

اگر هایپرمارکت دار هستند، اعلام کنند!. 
وی در خصوص استقبال مردم از این نمایشگاه، 

گفت: مردم نمی دانند که در داخل نمایشگاه چه 
نمایشگاه  برای  گسترده ای  تبلیغات  است.  خبر 
کتاب انجام شده و برای همین مردم به نمایشگاه 
به  نسبت  ولی  بود  خوب  استقبال  و  می آیند 
سال های قبل ضعیف تر بوده و این که آیا مردم از 

نمایشگاه راضی هستند را هم نمی دانیم.

بیان  با  تبریز  بین المللی  نمایشگاه  مدیرعامل 
تر  نیز ضعیف  امسال  مطبوعات  نمایشگاه  این که 
از نظر مالی  از دوره های قبلی است، اظهار کرد: 
سازی  غرفه  باید  رسانه ها  که  کرد  ادعا  نمی توان 
کنند اما از نظر حضور مطبوعات، متاسفانه برخی 
نمایشگاه  در  استان  قوی  و  بزرگ  رسانه های  از 
بالاتر  سطح  باید  نمایشگاه  این  نمی شوند.  دیده 
از این داشت. بین هیچ رسانه و سایت خبری و 
رسانه ها  تعداد  اگر  و  نمی گذاشتیم  فرق  روزنامه 
بیشتر بود، می توانستیم سالن دیگری را نیز اضافه 
کنیم و ظرفیت بیشتر از این هم داشتیم اما با این 
حال، رسانه هایی که در نمایشگاه مستقر بودند از 
مدیران و مسئولان دعوت کرده و بالاتر از سطح 
نمایشگاه کار کردند. تبریز، شهر اولین ها است اما 

شرط این است که این عنوان را نگهداریم.
وی در خصوص رویداد بین المللی حجاب که 
برگزار  مطبوعات  و  کتاب  نمایشگاه  با  همزمان 
شد، افزود: انتقاداتی نسبت به این رویداد داشتم 
که به خودشان نیز گفتم. باید زیباترین لباس هایی 
که معرف حجاب هستند، در این نمایشگاه معرفی 
می شد. لباسی که دارای ارزش در اسلام است را 

می توانستیم بسیار بهتر و شیک تر نشان دهیم.
برندهای  لباس  که  شرایطی  در  گفت:  ماهوتی 
مختلف در این نمایشگاه در داخل یک سالن جمع 
این سالن را  نبوده و هیچگاه  شده است، مناسب 
به عنوان نمایشگاه حجاب و عفاف قبول نمی کنم.

شورای  مجلس  در  سراب  شهرستان  نماینده 
در  آلومینیوم  معادن  کثرت  به  اشاره  با  اسلامی 
تن  هزار   ۶۰۰ سالانه  گفت:  شرقی،  آذربایجان 

پودر آلومینا باید در استان تولید شود.
یوسف داوودی با اشاره به برنامه جدی مجلس 
از تحرک بیشتر برای توسعه اقتصادی، افزود: بر 
اساس برنامه جدید مجلس توسعه کارخانجات و 
تأمین زیرساخت های صنایع باید سرعت بیابد و 
همچنین در حوزه معادن که در استان آذربایجان 
تدوین  تکالیفی  است  اهمیت  بسیار حائز  شرقی 

شده است.
نماینده مردم سراب در مجلس شورای اسلامی 
آلومینیوم  مانند مس، فولاد و  منابعی  به  اشاره  با 
ذخایر  کشور  در  حاضر  حال  در  داشت:  عنوان 
آلومینیوم رو به پایانی است و در عوض این فلز 
به  آذربایجان شرقی  استان  آلومینیوم( در  )عنصر 

وفور یافت می شود.

تن  هزار   ۶۰۰ تولید  اینکه  بیان  با  داوودی 
آلومینیوم هم در کمیسیون تلفیق و هم در صحن 
داشت:  اذعان  رسیده،  تصویب  به  مجلس  علنی 
استان  برای  نگهبان  شورای  توسط  تأیید  پس 
آذربایجان شرقی تولید سالانه ۶۰۰ هزار تن پودر 
آلومینا در استان لحاظ شده تا باعث تحرک قوی 
استان شود  اقتصادی بخصوص در حوزه معادن 
چرا که این موضوع کانون برنامه های هفتم توسعه 

مجلس شورای اسلامی است.
قشر  ستودنی  فعالیت های  به  اشاره  با  وی 
کرد:  اظهار  کشور  در  دامدار  و  کشاورز 
کشاورزان و دامداران ستون اصلی اقتصاد کشور 
قشر  این  برای  تکالیف خوبی  مجلس  و  هستند 
در برنامه هفتم توسعه گنجانده شده و همچنین 
در راستای مصرف بهینه آب در بین کشاورزان 
تهیه  کاربردی  برنامه های  است  اهمیت  که حائز 

شده است.

ضرورت تولید ۶۰۰ هزار تن پودر آلومینا 
در آذربایجان شرقی

اهم اقدامات هشت ماهه شرکت شهرک هاي صنعتي آذربایجان شرقي  
هکتاري   ۶۰۰ فاز  عمراني  عملیات  شروع 
بعثت  صنعتي  شهرک  عملیاتي  فاز  و  توسعه 
استقبال سرمایه  به  با توجه   : سجاد مطلبي گفت 
گذاران از شهرک صنعتي بعثت با اقدامات انجام 
هاي  پروژه  اجراي  سازي  آماده  عملیات  گرفته 
زیرساختي فاز ۶۰۰ هکتاري توسعه و فاز عملیاتي 
شهرک صنعتي بعثت با سرمایه گذاري بالغ بر سه 

هزار میلیارد ریال آغاز شد. 
استان  صنعتي  هاي  شهرک  شرکت  سرپرست 
عمراني ۶۰۰  عملیات  آغار  به ضرورت  اشاره  با 
هاي  ظرفیت  به  توجه  با   : افزود  بعثت  هکتاري 
قابل توجه این شهرک هاي صنعتي در حال حاضر 
۳۲۱ قرارداد در شهرک صنعتي بعثت با متقاضیان 
این  آغاز  طي  گفت:  مطلبي  است  شده  منعقد 
جدول  و  خاکریزي  خاکبرداري،  پروژه  عملیات 

گذاري در فاز ۶۰۰ هکتاري بعثت شروع شد.  
شهرک صنعتي بعثت، بزرگترین شهرک صنعتی 
برای  اشتغال  ایجاد  توانایی  که  است  خاورمیانه 
صدها هزار نفر ازجوانان استان را خواهد داشت 
 ۱۰ حدود  مساحتی  در  تبریز  کیلومتری   ۲۰ در 

هزار و ۸۰۰ هکتار در حال ساخت است. 
زیرساختي  نواقصات  تکمیل  درخصوص  وي 
سلیمي،  شهید  صنعتي  شهرکهاي  توسعه  فاز 
بعثت  هکتاري   ۴۰۰ توسعه  فاز  و  شهر  سنگ 
افزود: این نواقصات شامل اجراي خیابان سازي، 
و خط  توزیع  شبکه  و  کیلوولت   ۲۰ برق  شبکه 

انتقال آب مي باشد.  
سجاد مطلبي با اشاره به تداوم عملیات اجرایي 

گفت  نسب  عالي  صنعتي  شهرک  توسعه  فاز 
صنعتي  شهرک  توسعه  فاز  اجرایي  عملیات   :
از  هکتار   ۲۸۳ تقریبي  مساحت  به  نسب  عالي 
جمله عملیات آماده سازي و اجراي شبکه معابر 
هزار   ۶ واگذاری  آئین  است.   گردیده  شروع 
تولیدی  واحدهای  و  صنعتی  شهرک های  سند 
با حضور حجت الاسلام  شرقی  آذربایجان  استان 
در  قضاییه  قوه  رییس  اژه ای  والمسلمین محسنی 
مرداد ماه برگزار شد و این اسناد حدنگاری در ۱۴ 
شهرک صنعتی با مساحت ۲ هزار و ۲۲۸ هکتار 

صادر شده  است.  
استان  صنعتي  هاي  شهرک  شرکت  سرپرست 
توسعه  فاز  اراضی  مادر  و  مالکیت  سند  اخذ  از 
  : شهرک صنعتی آخولای تبریز خبر داد و گفت 
اخذ سند مالکیت و مادر اراضی فاز توسعه شهرک 
صنعتی آخولای تبریز به وسعت ۱۰۲ هکتار اخذ 
زمین  تامین  مشکل  رفع  برای  اقدام  این  که  شد 
برای سرمایه گذاران استان انجام شد. پروژه هاي 
 ۴۷۸۴ تقریبي  مبلغ  به  بنایي  زیر  و  زیرساختي 
نواحي صنعتي  و  در سطح شهرکها  ریال  میلیارد 
استان در حال اجرا مي باشد که بارز ترین آن مي 
در  تن  ۳۰هزار  مقدار  به  ریزي  آسفالت  به  توان 
سطح شهرکها و نواحي صنعتي استان اشاره کرد.

عملیات  شروع  از  ادامه  در  مطلبي  سجاد 
خبر  بناب  صنعتي  شهرک  خانه  تصفیه  احداث 
داد و گفت :  احداث تصفیه خانه شهرک صنعتي 
فاضلاب  هاي  و شبکه  امسال شروع شده  بناب 
تصفیه خانه هاي عالي نسب و بیلوردي در حال 

تکمیل مي باشد.  
شهرکهاي  آب  کسري  تامین  در خصوص  وي 
صنعتي  شهرکهاي  آب  کسري    : افزود  صنعتي 
و  مراغه  سراب  ،  آباد۲،  بستان  سلیماني،  شهید 
عجب شیر به مقدار ۷۰ لیتر در ثانیه با استفاده از 
آبهاي زیر زمیني و سطحي با حفر چاه و اجراي 

شبکه هاي انتقال تامین گردید است. 
 سجاد مطلبي با اشاره به تامین برق در سطح 
تفاهم  گفت:    استان  صنعتي  نواحي  و  شهرکها 
نامه سه جانبه بین سازمان برنامه و بودجه ، برق 
منطقه اي و شرکت شهرکهاي صنعتي استان در 
قالب موافقت نامه در ۹ شهرک و ناحیه صنعتي 
در قالب ۱۳ پروژه منعقد گردیده است. عملیات 
احداث شهرک صنعتي چاراویماق در فاز یکصد 
حال  در  آب  توزیع  و  معابر  اجراي  با  هکتاري 

اجرا مي باشد. 
 وي در خصوص واگذاري در شهرکها و نواحي 
به  زمین  قطعه   ۱۶۸ تعداد   : گفت  استان  صنعتي 
سرمایه گذاران در سطح شهرکها و نواحي صنعتي 

از ابتداي سال ۱۴۰۲ واگذار گردیده است. 
سجاد مطلبي در خصوص برگزاري دوره هاي 
دوره   ۱۶۸ برگزاري   : داشت  اظهار  آموزشي 
پرسنل  و  مدیران  از  نفر   ۳۹۷۸ براي  آموزشي 
واحدهاي تولیدي استان  و همچنین برگزاري ۸ 
تور صنعتي  براي ۱۹۱ نفر از مدیران  واحدهاي 
جهت  صنعتي  واحد   ۱۵۰ از  حمایت  و  تولیدي 
شرکت در نمایشگاههاي داخل و خارج از کشور 

در سال ۱۴۰۲ انجام شده است.

از کلیه اعضای دارای پروانه کسب معتبر  
اتحادیه صنف قنادان ، آبمیوه و بستنی فروشان  شهرستان مرند

مورخ  مصوبه  استناد  به  باشند  می  فوق  اتحادیه  بازرس  و  مدیره  هیأت  در  عضویت  داوطلب  که 
۱۴۰۲/۰۳/۳۰ کمیسیون نظارت شهرستان و ماده ۶ آئین نامه اجرائی انتخابات هیئت مدیره اتحادیه 
های صنفی ) موضوع اجرای تبصره ۳ ماده ۲۲ قانون نظام صنفی مصوب مورخ ۱۳۹۲/۰۶/۱۲ مجلس 
شورای اسلامی ( دعوت بعمل می آید ، از تاریخ ۱۴۰۲/۰۸/۲۷  تا تاریخ  ۱۴۰۲/۰۹/۰۶   به مدت 
۱۰ روز جهت ثبت نام و تکمیل فرم کاندیدائی به عنوان اعضای هیئت مدیره اتحادیه و یا بازرس 
اتحادیه در صورت داشتن شرایط زیر پس از مراجعه به سامانه اینترنتی  » ایرانیان اصناف « به نشانی       
www.iranianasnaf.ir    با در دست داشتن اصل مدارک به دبیرخانه هیأت اجرائی برگزاری انتخابات 
هیأت مدیره اتحادیه های صنفی شهرستان مرند مستقر در اداره صنعت ، معدن و تجارت شهرستان 

مرند واقع در خیابان طالقانی میدان امام حسین ) ع ( به آقای جعفری  مراجعه نمایند . 
) ارائه اصل مدارک در هنگام ثبت نام الزامی است(

) تعریف پروانه کسب معتبر به استناد تبصره بند ۹ ماده ۳ آیین نامه اجرائی انتخابات هیئت مدیره 
اتحادیه های صنفی( : پروانه کسب معتبر مجوزی است که تاریخ اعتبار آن منقضی نگردیده و صاحب 
آن تغییرشغل نداده و واحد صنفی خود را به غیر واگذار و یا اجاره نداده باشد و واحد صنفی فعال 

و مکان آن تغییر نیافته باشد.

آگهی پذیرش کاندیدای هیأت مدیره و بازرس اتحادیه )نوبت سوم (

هیأت اجرایی برگزاری انتخابات هیات مدیره اتحادیه های صنفی شهرستان مرند

شرایط داوطلبانمدارک مورد نیاز
عضویت در اعضاء هیئت مدیره اتحادیه و بازرسی اتحادیه

-برگ ثبت نام اینترنتی و کد 
رهگیری

-اصل و فتوکپی پروانه کسب معتبر 
ده ساله و یا پنج ساله )۲ سری(

-اصل و فتوکپی از تمام صفحات 
شناسنامه )۱ سری ( » در یک صفحه 

» A۴
-اصل و فتوکپی پشت و رو کارت 

ملی  )۱ سری(
-اصل و فتوکپی مدرک تحصیلی 

مورد قبول  ۱ برگ
-عکس ۴ * ۳ جدید ) ۴ قطعه(

-فتوکپی اعتبارنامه برای افراد دارای 
سابقه عضویت در هیأت مدیره 

اتحادیه ها )۱ برگ (

-تابعیت جمهوری اسلامی ایران
-اعتقاد و التزام عملی به نظام جمهوری اسلامی ایران

-نداشتن سوء پیشینه کیفری موثر
-عدم ممنوعیت تصرف در اموال : مانند حجر ، ورشکستگی و افلاس

-عدم اعتیاد به مواد مخدر
-عدم اشتهار به فساد

-داشتن حداقل مدرک تحصیلی دیپلم برای افراد فاقد سابقه عضویت در 
هیئت مدیره یا گواهی معتبر از اداره آموزش  و پرورش

-حداکثر سن در زمان ثبت نام هفتاد و پنج سال
-داشتن پروانه کسب معتبر دائم  ) ده ساله – پنج ساله (

-وثاقت و امانت
با استناد به تبصره ۵ : افراد موضوع تبصره ۶ ماده ۲۲ قانون ) کارکنان 
اتحادیه ها و اتاق اصناف و دستگاههای اجرائی موضوع ماده ۵ قانون 

مدیریت خدمات کشاورزی ( در صورتی داوطلب شوند که قبل از ثبتنام 
از سمت خود استعفاء نمایند ، ارائه مدارک رسمی پذیرش استعفاء آنان 

پیش از شروع کار هیئت مدیره الزامی است .
-نداشتن سابقه عضویت بیش از دو دوره متوالی یا چهار دوره متناوب در 

هیات مدیره .


